
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
 

Dato: 20.04.2022 
Tidspunkt: 17-19 
Mødeleder: Tina 
Referent: Kristine 
 

Deltagere: Michael, Pia, Maja, Lone, Krulle, Lene, Kristine og Tina 
 
Fraværende: Sara, Pernille  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særli-
ge ansvarlige, gæster og er det til ori-
entering (O), drøftelse (D) eller beslut-
ning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid 
til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklu-
sion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og 
evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsorden 
(B) 
 

 Godkendt Alle -
mundtligt 
tilsagn 

2. Godkendelse af referat (B) 
 
 

 Godkendt, men en enkelt tilføjelse under 
punket økonomi: Da man ikke godkender et 
budget, men kun gennemgår det, er det ikke 
et punkt som skal godkendes. 

Alle- mundt-
ligt tilsagn 

3. Personalesituationen (O) 
 
 

 Tina orienterer om situationen, alle er næ-
sten tilbage, der er stadig en enkelt medar-
bejder som forsat er fraværende.  
Tina oplyser at Daniel som er ansat som ny 
lærer, er uddannet lærer i Rumænien og har 
mange års erfaring i at undervise. Daniel er 
også ved at afslutte den danske lærerud-
dannelse. 
 

Tina 

4. Samlæsning (O) 
Orientering om den første 
tid.  
Drøftelse om at få forældre-
repræsentanterne til aktivt at 
deltage i skolen (D) 

 Der er en god stemning blandt lærerne og 
eleverne. Tina har snakket med nogle for-
skellige elever i forhold til samlæsning, og de 
giver udtryk for at være glade for det.  
 
Der bliver efterlyst et skriv om Bombe kur-
sus, så forældrene kan bruge det hjemme, 
da nogle af forældrene kan se at deres børn 
begynder at bruge det de lærer på bombe 
kursuset. Tina vil sørge for, at Tim skriver til 
jer forældre om bombe kursus, så man kan 
bruge det sammen med sit barn/ børn der-
hjemme. 
Den nye proces, samlæsning, har nu været i 
gang i to uger og det virker til at det har 
skabt mere stabilitet og ro blandt eleverne. 
Der er to og enkelte gange tre personaler til 
hvert hold. 
 
Efter det nye tiltage er der 6 børn som er 
stoppet, og en ny er kommet til. 
 
Man ved at når der bliver lavet forandring i 
en organisation, vil der altid være nogle som 
ikke kan se ideen med forandringen og der-
for vælger at flytte. Dette er forventeligt  
Der er ingen bekymring for om skolen skulle 

Tina og fæl-
les drøftelse 



  

 
 

lukke, som rygter i lokalmiljøet siger, da man 
godt ved, at der vil være en overgang med 
tilvænning. Det er man helt klar over og har 
sagt god for oppe fra. 
Skolen ligger blandt de skoler som har stor 
tilgang til deres nye 0 klasse, den kommer til 
at ligge på ca. 14 børn i år og ca. det samme 
næste år. 
 
Bestyrelsen vil gerne have forældrerepræ-
sentanterne til at være med i en proces om 
hvordan man fremadrettet kan holde fød-
selsdage for børnene. Forældrerådene invi-
teres til et fællesmøde for indskolingen og 
mellemtrinnet. 
   
Der bliver stadig justeret på de forskellige 
hold, da det stadig er en øve periode. Men 
alle børn kommer igennem deres forskellige 
fag.  
  
I hele juni måned vil alle arbejde med emnet 
”Egypten”. 
 
 

5. Fra sidste bestyrelsesmøde.  
 
Hvilke aktiviteter har vi i år 
og hvad skal vi have næste 
skoleår. (D) 
Hvordan får vi Rørby lands-
byordning på ”verdenskor-
tet”. (D) 
 
 

 Der bliver lavet en fest på skolen d. 22. juni 
som afslutning på emne ”Egypten” som fore-
går i juni måned. 
Forældrebestyrelsen planlægger festen.  
 
Andre forslag til Aktiviteter: 
 
Man kan lave et loppemarked, hvor man 
inddrager de lokale og brugsen, et arrange-
ment som forældrene står for. En idè var at 
afholde det i august. 
 
Der bliver holdt et ekstra Bestyrelsesmøde d. 
16. maj kl. 17-19 
I forhold til fremadrettede bestyrelsesmøder 
skal man sende sine punkter til formanden 
mindst 10 dage før bestyrelsesmødet, hvis 
man ønsker at få punkter med.  
Der er blevet besluttet, at man skal sende 
sine punkter 10 før bestyrelsesmødet til for-
manden.  Formanden og skolelederne laver 
dagsorden til resten af bestyrelsen, så de 
modtager den 7 dage før.  
Når dagsorden er lavet, kan man først få nye 
punkter med til næste bestyrelsesmøde. 
 
 

Drøftelse i 
grupper og 
fælles op-
samling 

6 Valg til skolebestyrelsen. 
 
 
 

 Valg til bestyrelsen vil blive afholdt d. 13. 
juni. 
Der skal vælges to nye medlemmer både til 
skolen og til børnehuset, da en er stoppet og 
en anden ikke ønsker genvalg.  De nye be-
styrelsesmedlemmer vil have mulighed for at 
deltage på det sidste møde inden sommerfe-
rien.   

 



  

 
 

7 Eventuelt (0) 
 
 

 Bestyrelses laver et skriv til kommunalbesty-
relsen, om vi kan blive fritaget for at have 
studerende i SFO, da dette er en stor udgift 
for en lille skole. 
Skolen skal huske at få lavet en fælles tur for 
alle børn inden sommerferien.  
 
 

 

  
 

   

 


